

## **Upacara Sovereign's Parade Pegawai Kadet Pengambilan Ke-6**

Sabda Duli Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Muda Mahkota Jeneral Pengiran Muda Haji Al-Muhtadee Billah ibni Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Menteri Kanan di Jabatan Perdana Menteri dan Jeneral Angkatan Bersenjata Diraja Brunei (ABDB) pada Upacara Sovereign's Parade Pegawai Kadet Pengambilan Ke-6, Sekolah Pegawai Kadet, ABDB, Perkhemahan Sungai Akar pada hari Khamis, 9 Rabiulawal 1433 Hijriah bersamaan 2 Februari 2012 Masihi.

Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh

Bismillahir Rahmanir Rahim

Alhamdulillah Rabbil 'Alameen, Wassalaatu Wassalaamu 'Alaa Asyrafil Mursaleen, Sayyidinaa Muhammadin, Wa'ala Aalihee Wasahbihee Ajma'een, Waba'du.

Alhamdulillah syukur ke hadrat Allah Subhanahu Wata'ala kerana dengan izin dan limpah rahmat-Nya jua, kita berhimpun pada pagi ini bagi Upacara Sovereign's Parade Pengambilan Ke-6 Sekolah Pegawai Kadet Angkatan Bersenjata Diraja Brunei (ABDB).

Pada saat membanggakan ini, saya sukacita mengucapkan tahniah kepada 15 orang pegawai kadet yang telah berjaya untuk ditauliah sebagai pegawai tentera ABDB. Pengambilan kali ini mencatatkan sejarah tersendiri dengan penauliahan seorang scholar Pemerintah Tertinggi ABDB yang telah lulus dalam jurusan pergigian.

Dalam masa tiga tahun penubuhannya, Sekolah Pegawai Kadet telah melahirkan lebih ramai pegawai tentera berkelulusan tinggi dan berbagai bidang kelayakan. Berbanding dengan pengambilan tahunan sebelumnya, ini merupakan satu perkembangan positif.

Sungguhpun demikian, ABDB masih memerlukan ramai lagi tenaga di kalangan graduan untuk memasuki kerjaya tentera bagi memikul tanggungjawab menjaga keselamatan negara.

Saya menghargai peranan ibu bapa serta keluarga dalam memberi galakan dan sokongan kepada anak-anak mereka untuk menceburi kerjaya sebagai pegawai tentera.

Berkhidmat sebagai anggota tentera adalah satu perkara yang mulia di sisi agama dan negara. Pada masa yang sama, ia juga satu kerjaya yang mencabar kerana sentiasa berhadapan dengan bermacam keadaan.

Dengan itulah, kerajaan paduka ayahanda sentiasa prihatin dan memberi perhatian berat terhadap kesejahteraan seluruh anggota tentera supaya mereka diberi penghormatan, layanan dan imbalan yang selayaknya. Usaha ke arah ini perlu dihargai dengan bertambahnya kemudahan dan imbalan yang dihulurkan bagi keselesaan seluruh anggota tentera dan haruslah dimanfaatkan sehingga membuahkan sesuatu yang lebih bererti.

Di samping itu, tabiat berjimat cermat juga perlu diamalkan. Ini selaras dengan titah paduka ayahanda baru-baru ini, antara lainnya menitahkan :

“Turut menjadi kunci kestabilan dan kemakmuran ialah amalan berjimat cermat. Sikap berhemat dalam berbelanja sama ada di peringkat kerajaan, rumah tangga mahupun individu adalah tunggak survival ekonomi negara.”

Upacara pada hari ini sekali lagi menggambarkan betapa tinggi penghormatan yang diberikan kepada mereka yang bakal dipanggil pegawai tentera. Mereka inilah pelapis yang bakal menerajui kepimpinan ABDB.

Cabaran yang diharungi selama 42 minggu telah mendedahkan setiap pegawai kadet kepada aspek- aspek ketenteraan dengan tujuan untuk melengkapkan diri mereka dengan ilmu, iman dan kemahiran kepimpinan.

Dalam konteks ini, saya juga ingin menekankan pentingnya peranan sains dan teknologi dalam pertahanan dan keselamatan negara, khususnya sebagai force multiplier, bagi menggandakan kekuatan angkatan tentera dan keselamatan anggotanya.

Teknologi adalah pemangkin kepada tranformasi institusi pertahanan, namun pertumbuhannya yang begitu pesat mencabar keupayaan dan belanjawan negara untuk berada di tahap yang diinginkan.

Menyedari hakikat bahawa perkembangan teknologi tidak ada batasannya, banyak negara telah mengambil langkah untuk meningkatkan industri pertahanannya sendiri. Ini termasuklah langkah membuat pelaburan awal dalam bidang kajian dan perkembangan dengan membentuk dasar teknologi mereka sendiri.

Sehubungan itu, paduka ayahanda telah memperkenalkan bagi Kementerian Pertahanan mengemaskinikan struktur pentadbiran dan melakar strategi untuk mengembangluaskan kesedaran dan penggunaan teknologi dalam institusi pertahanan tanah air.

Saya yakin, Akademi Pertahanan dan Sekolah Pegawai Kadet khususnya, mempunyai peranan penting dalam mendukung hasrat ini, dan untuk menanamkan kesedaran yang berterusan mengenai kepentingan perkembangan teknologi di kalangan pegawai-pegawai kadet.

Akademi Pertahanan hendaklah mengorak langkah ke arah membina suasana pembelajaran yang lebih kondusif kepada kehendak peningkatan ABDB.

Akhirnya, saya mengambil kesempatan ini mengucapkan syabas dan tahniah kepada seluruh warga Akademi Pertahanan, khususnya komandan, pegawai pemerintah, colour sergeant dan pegawai-pegawai yang terlibat, atas segala usaha dan tenaga yang disumbangkan dalam melatih dan mendidik pegawai-pegawai kadet hingga ke penghujungnya.

Dengan berkat kalimah Bismillahir Rahmanir Rahim dan pada menjunjung titah perkenan paduka ayahanda, saya sukacita mengurniakan tauliah sebagai pegawai tentera ABDB kepada 15 orang Pegawai Kadet Pengambilan Ke-6.

Sekian, Wabillahit Taufiq Walhidayah, Wassalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh.